

*Wellness*

*im*

HOTEL  *Superior*  
BRIGITTE



### PERLE DE CAVIAR – exklusive Liftingbehandlung

Genießen Sie eine regenerierende Luxusbehandlung mit 42% Kaviarkomplex, Perlenproteinen, Aminosäuren und Mineralsalzen. Sie erstrahlen und Ihre Haut wird zart und glatt.

Verwöhndauer ca. 50 min, Preis pro Person Euro 65,-

### „SOURCE

### PURE“ – Basisbehandlung

Verwöhndauer ca. 80 min, Preis pro Person Euro 95,-

Gönnen Sie Ihrer Haut eine Verwöhnbehandlung mit ätherischen Ölen, Pflanzen- und Fruchtextrakten, die Ihrer Haut zu voller Frische und Reinheit verhelfen.

Verwöhndauer ca. 50 min, Preis pro Person Euro 65,-

### MEN POWER

### – Pflegeprogramm für den Mann

Verwöhndauer ca. 80 min, Preis pro Person Euro 90,-

Sanfte Entspannung und hochwirksame Pflege für starke Männer. Pflegende Wohlfühlbehandlung, die auf die Bedürfnisse der Männerhaut abgestimmt ist.

Verwöhndauer ca. 50 min, Preis pro Person Euro 65,-

### THALASSOCAVIAR – belebende und modellierende Behandlung

#### Erschlaffte Haut • müder Teint • Falten

Aufgrund des unvergleichlich belebenden Potenzials von Kaviar, Meerescollagen und Perlen sowie der wärmenden Wirkung die Maske wirkt diese Hautpflege wie eine Thalassotherapie-Behandlung. Sie belebt selbst den müdesten Teint und glättet und formt die Züge auf spektakuläre Weise: Mit einem Schlag bewirkt die Maske eine Formung und Straffung des Gesichts.

Verwöhndauer ca. 80 min, Preis pro Person Euro 110,-

### THALASSOCAVIAR – durchfeuchtende, beruhigende Behandlung

#### Trockene, sensible, empfindliche Haut

Der gesamte Reichtum des Meeres (Spurenelemente – Mineralsalze – Proteine – Aminosäuren – Phospholipide), um empfindliche, geschädigte oder durch äußerste Trockenheit sensibilisierte Haut zu beruhigen, wiederherzustellen und ausgiebig mit Feuchtigkeit zu versorgen. Kaviar, Perlenextrakt, Hyaluronsäure und Alginate wirken wie ein echtes desensibilisierendes und reparierendes „Dressing“.

Verwöhndauer ca. 80 min, Preis pro Person Euro 110,-

Für alle Ingrid Millet-Gesichtsbehandlungen sind Spezialmasken auf Wunsch verfügbar:

Kaviar Modelant Gesichtsmaske (für alle Hauttypen)

Euro 20,-

Magnolis Modelant Gesichtsmaske (für trockene Haut)

Euro 16,-



**PERLE DE CAVIAR – exclusive lifting treatment**

Enjoy a regenerating luxury treatment with 42 % caviar complex, pearl proteins, amino acids and mineral salts. You will shine and your skin becomes smooth and supple

Length of pampering treatment approx. 50 min., price per person Euro 65,-
Length of pampering treatment approx. 80 min., price per person Euro 95,-

**„SOURCE PURE“**

– basic treatment

Treat your skin to a pampering treatment with essential oils, plant and fruit extracts which help your skin feel totally refreshed and cleansed

Length of pampering treatment approx. 50 min., price per person Euro 65,-
Length of pampering treatment approx. 80 min., price per person Euro 90,-

**MEN POWER –  
skincare program for men**

Gentle relaxation and highly effective skincare for strong men.

Length of pampering treatment approx. 50 min., price per person Euro 65,-
---

Nourishing wellness treatment that is geared toward the needs of male skin.

**THALASSO CAVIAR – invigorating and sculpting treatment**

Sagging skin- weary complexion-wrinkles

Thanks to incomparably invigorating potential of caviar, sea collagen and pearls as well as the warming effect of the mask, this skincare application has an effect like a true Thalasso therapy treatment.

It refreshes even the most weary complexion and smoothes and shapes features in a spectacular manner. All at

Length of pampering treatment approx. 80 min., price per person Euro 110,-
--

once the mask has a sculpting and firming effect on your face.

**THALASSO CAVIAR – moisturizing and soothing treatment**

Dry, sensitive skin

The entire wealth of the sea (trace elements–mineral salts–proteins–amino acids–phospholipids) to soothe, restore and thoroughly moisturize sensitive, damaged or dry skin. Caviar, pearl extract, hyaluronic acid and

Length of pampering treatment approx. 80 min., price per person Euro 110,-
--

alginate work like a true desensitizing and repairing „dressing“. Packed with these valuable nutrients, your skin is structured, restored and made resistant. It becomes incredibly elastic, soft and feels pleasant overall.

For all Ingrid-Millet facial treatments there are special face masks available:

Caviar Modelant face mask (for all skin types)	Euro 20,-
Magnolis Modelant face mask (for dry skin)	Euro 16,-



## Gesicht:

### St. Barth - Verwöhnbehandlung

Eine schöne feuchtigkeitsspendende Gesichtsbehandlung für jede Haut (alle Hauttypen), nebenbei verwöhnen wir Sie mit einer Handmassage.

Dauer:	ca. 50 min
Preis pro Person	Euro 99,-

### St. Barth - Pureness

Gesichts- und Dekolletébehandlung mit Tiefenreinigung, Augenbrauen korrigieren und Wimpern färben, nebenbei verwöhnen wir Sie mit einer Handmassage.

Dauer:	ca. 80 min
Preis pro Person	Euro 119,-

### St. Barth – Freshness de luxe

Gesichts-, Dekolleté- und Brustbehandlung. Eine wunderschöne Behandlung mit frischem Früchtemousse und straffenden Produkten für Brust und Dekolleté, begleitet von einer traumhaft weichen Massage. Nebenbei verwöhnen wir Sie mit einer Handmassage. Eine duftende St. Barth Savon soll Sie noch lange an uns erinnern!

Dauer:	ca. 80 min
Preis pro Person	Euro 119,-

## Körper:

### St. Barth – Softness

Körperpeelingmassage mit Kokosnussöl und frischer Papaya.

Dauer:	ca. 25 min
Preis pro Person	Euro 37,-

### St. Barth – Slimness für die Beine

Wohltuende und entspannende Beinmassage mit Efeugel und Menthol-Kampfer-Öl. Für eine schnelle Entlastung und Entspannung bei schweren Beinen.

Dauer:	ca. 25 min
Preis pro Person	Euro 39,-



Face:

**St. Barth – pampering treatment**

A wonderful, moisturizing face treatment for every skin type (all skin types), In addition, we will pamper you with a hand massage (without deep cleansing).

Length:	Approx. 50 min
Price per person	Euro 99,-

**St. Barth - pureness**

A face and neckline treatment with deep cleansing, eyebrow correction and eyelash dyeing. In addition, we will pamper you with a hand massage

Length:	Approx. 80 min
Price per person	Euro 119,-

**St. Barth – deluxe freshness**

Face, neckline and chest treatment. A wonderful treatment with fresh fruit mousse and firming products for the chest and neckline, accompanied by an incredibly gentle massage. In addition, we will pamper you with a hand massage. A fragrant St. Barth bar of soap should remind you of us for a long time!

Length:	Approx. 80 min
Price per person	Euro 119,-

Body:

**St. Barth – softness**

A body peeling massage with coconut oil and fresh papaya.

Length:	Approx. 25 min
Price per person	Euro 37,-

**St. Barth – slimness for your legs**

A soothing and relaxing leg massage with ivy gel and menthol and camphor oil. For quick relief and relaxation of heavy legs.

Length:	Approx. 25 min
Price per person	Euro 39,-



### St. Barth – Elasticity

Körperpackung mit Tonerde und Gurkenmousse, anschließend eine wohltuende Entspannungsmassage mit traumhaften Ölen.

Dauer:	ca. 50 min
Preis pro Person	Euro 64,-

### St. Barth – Sensation

Edle Körperpackung, optimal für trockene, feuchtigkeitsarme Haut, mit anschließender wohltuender Entspannungsmassage mit traumhaften Ölen.

Dauer:	ca. 50 min
Preis pro Person	Euro 64,-

### St. Barth – Harmony

Traumhafte Massage mit kostbaren Ölen aus der Karibik. Tauchen Sie ein im Traum der Düfte nach Ihrer Wahl: Kokos, Avocado, Vanille, Lilie, Tiaré, Efeu, Kampfer und Menthol.

Dauer:	ca. 50 min
Preis pro Person	Euro 64,-

## Kosmetische Zusatzbehandlung

### Depilation

Beine ganz	€ 39,00
Beine halb	€ 27,00
Kinn	€ 9,00
Oberlippe	€ 9,00
Schritt	€ 15,00
Achsel	€ 15,00
Rücken	€ 19,00
Arme	€ 19,00
Wimpern färben	€ 12,00

### Pediküre

klassische Pediküre	€ 40,00
pflegende Fußpackung	€ 15,00
Lack extra	€ 5,00
French Lack	€ 10,00

### Maniküre

klassische Maniküre	€ 35,00
pflegende Handpackung	€ 15,00
Lack extra	€ 5,00
French Lack	€ 10,00



### St. Barth – elasticity

A body pack with clay and cucumber mousse following by a soothing relaxation massage with incredible oils.

Length:	Approx. 50 min
Price per person	Euro 64,-

### St. Barth – sensation

A fine body pack, perfect for dry skin with poor moisture following by a soothing relaxation massage with incredible oils.

Length:	Approx. 50 min
Price per person	Euro 64,-

### St. Barth – harmony

A divine massage with valuable oils from the Caribbean. Dive into a dream of scents of your choice: coconut, avocado, vanilla, lily, tiare, ivy, camphor and menthol.

Length:	Approx. 50 min
Price per person	Euro 64,-

## Additional cosmetic applications

### Depilation

Full leg	€ 39,00
Partial leg	€ 27,00
Chin	€ 9,00
Upper lip	€ 9,00
Bikini area	€ 15,00
Underarms	€ 15,00
Back	€ 19,00
Arms	€ 19,00
Eyelashes dying (or eyebrows)	€ 12,00

### Pedicure

Classic pedicure	€ 40,00
Nourishing foot pack	€ 15,00
Nail polish, extra	€ 5,00
French nail polish	€ 10,00

### Manicure

Classic manicure	€ 35,00
Nourishing hand pack	€ 15,00
Nail polish, extra	€ 5,00
French nail polish	€ 10,00

## Ohrenkerzenbehandlung

Ein altes indianisches Entspannungszeremoniell – die Ohren werden besser durchblutet, der gesamte Hals-, Nasen- und Ohrenbereich wirkt freier.

*Ca. 25 min €29,00,-*

## Klassische Massagen

<b>Ganzkörpermassage</b>	ca. 50 min
mit Massageöl	€ 59,00
mit St.Barth-Aromaöl (Ihrer Wahl)	€ 62,00

<b>Teilkörpermassage</b>	ca. 25 min
mit Massageöl	€ 32,00
mit St.Barth-Aromaöl (Ihrer Wahl)	€ 34,00

<b>Reflexzonenmassage</b>	ca. 25 min
	€32,00

## Hot-Stone-Massage

Mit warmen Lavasteinen werden Ihre Selbstheilungskräfte aktiviert. Ein behagliches Wohlbefinden und absolute Tiefenentspannung wird erreicht – überzeugen Sie sich.

Ganzkörperbehandlung	ca. 50 min	€62,00
Rückenbehandlung	ca. 25 min	€34,00

Bitte beachten Sie, dass gebuchte Behandlungen, die nicht mindestens 24 Stunden vor deren Beginn storniert werden, zu 50% in Rechnung gestellt werden. Gerne stehen wir Ihnen für Ihre individuelle Beratung zur Verfügung und freuen uns, Sie bei uns verwöhnen zu dürfen.



### Ear candling treatment

An ancient Indian relaxation ceremonial in which the blood circulation to your ears is improved and your entire neck, nose and ear area seems clearer.

*Approx. 25 min € 29,00,-*

## Classic massages

**Full-body massage** approx. 50 min

with massage oil € 59,00

with St.Barth aroma oil (of your choice) € 62,00

**Partial massage** approx. 25 min

with massage oil € 32,00

with St.Barth aroma oil (of your choice) € 34,00

**Reflex zone massage** approx. 25 min

€ 32,00

### Hot Stone Massage

Warm lava stones are used to activate your self-healing power. A comfortable feeling of contentment and total relaxation is obtained – see for yourself!

Full body treatment approx. 50 min €62,00

Back treatment approx. 25 min €34,00

Please note, that you will be charged 50% of the price for treatments you booked that are not cancelled at least 24 hours prior to the appointment. We will be happy to give you a personal consultation and look forward to pampering you.